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Piet Lamers zet na 25 jaar streep onder 
belijning bij V.V. Hoogeloon 
HOOGELOON - Hij denkt dat de belijning van een voetbalveld bijna één kilometer aan 
loopwerk vraagt. ,,Voetballers hebben geen idee wat het inhoudt om een enkel veld van 
kalklijnen te voorzien. Ik ben bijna 83 jaar. Ik heb dat werk ondertussen 25 jaar gedaan, het is 
welletjes geweest”, zo stelt Piet Lamers uit Hoogeloon voor zichzelf vast. 

Wim Claassen 23-06-22, 14:00  

In principe wordt bij aanvang van het voetbalseizoen de belijning eenmalig uitgezet. ,,Maar 
het gebeurt ook wel dat na een langere winterstop het uitzetten moet worden herhaald. Met 
een paar mensen zijn we dan een dag bezig”, zo licht hij zijn werkzaamheden toe. 

44 weken per jaar 

Net met de VUT werd hij begin 1997 door V.V. Hoogeloon gevraagd voor het wekelijks 
belijnen op sportpark De Roetwijer van drie speelvelden plus een trainingsveld. ,,Ik ben op 
vrijdag van half negen tot ongeveer kwart voor twaalf hiermee bezig. Als je twee maanden 
onderbreking rekent kom je uit op ongeveer 44 weken per jaar. Maar ik heb het werk altijd 
met veel plezier gedaan en voel me ook nauw betrokken bij de club", vertelt hij. 



Het is in die 25 jaar twee keer voorgekomen dat ik op zondagmorgen moest terugkomen 
omdat ’s nachts de lijnen waren verregend 

,,Voor zover ik me kan herinneren is het in die 25 jaar twee keer voorgekomen dat ik op 
zondagmorgen moest terugkomen omdat ’s nachts de lijnen waren verregend. We gebruiken 
nu kant en klare kalk, die regent er niet af. De leverancier is gehouden om jaarlijks een 
kwaliteitscertificaat af te geven die aan de gemeente moet worden overlegd. De kalkwagen 
die we gebruiken is kwalitatief in die jaren ook meegegroeid. De kalkdosering wordt nu met 
behulp van een accu geregeld.” 

Eenmalig het kadaster ingeschakeld 

Lamers weet zich te herinneren dat het in het verleden wel eens goed fout ging met het 
uitzetten van de belijning. ,,Een clublid kwam met het idee om eenmalig het kadaster in te 
schakelen om met behulp van een laser de speerpunten te bepalen. Die mensen hielden dus 
geen rekening met de KNVB-reglementen en dachten bijvoorbeeld niet na over de uitloop van 
een veld. Daar waren we dus gauw klaar mee.” 

Ondertussen denkt de gemeente Bladel erover om de velden van de vijf voetbalverenigingen 
voortaan door een lijnenrobot te laten verzorgen. Dat vraagt een investering en uiteraard 
moeten dan alle verenigingen wel meedoen om de kosten draaglijk te kunnen houden. 
Volgens Lamers is hierover het laatste woord nog niet gesproken, maar ,,ik begin er niet meer 
aan.” 

 


